
PROTOKÓŁ  Nr 5 

 

V Sesja  

Rady Dzielnicy Uzdrowiskowej Cieplice 

w dniu 2 października 2019 roku 

 
 

Miejsce obrad:  II LO w Jeleniej Górze,           

ul. Gimnazjalna 2, budynek B 

Czas obrad: 17:00 – 19:30 

Lista obecności Radnych, w załączniku do protokołu. 

Porządek obrad, w załączniku do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

 

Ad.1 

Przewodniczący Rady Dzielnicy Uzdrowiskowej Cieplice Jerzy Bilski, przywitał obecnych 

radnych i gości. Na podstawie listy obecności, stwierdził quorum i otworzył V sesję. 

 

Ad. 2 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad i zgłosił zmianę: 

w pkt.11 dodać podpunkt: podjęcie uchwały w sprawie zmiany zapisów w Regulaminie Parku 

Zdrojowego. Więcej zmian nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania:  

Rada Dzielnicy Uzdrowiskowej Cieplice jednogłośnie poparła zmiany w porządku obrad. 
 

Ad.3  
Przewodniczący Rady na Sekretarza obrad zaproponował Radnego Pawła Drewniaka. Radny 

wyraził zgodę. 

Rada Dzielnicy Uzdrowiskowej Cieplice jednogłośnie powołała na sekretarza obrad Radnego 

Pawła Drewniaka. 

 

Ad.4 

Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska UM Jelenia Góra p. Magdalena Krzysik przedstawiła 

działania na rzecz ochrony środowiska: 

Działania Informacyjno – Edukacyjne: 

- Miasto Jelenia Góra informuje mieszkańców o stanie jakości powietrza poprzez stronę 

Internetową - www. jeleniagora.pl, 

- wszystkie szkoły i przedszkola na terenie Jeleniej Góry wyposażone zostały w tablice edukacyjne 

informujące o aktualnej jakości powietrza, 

- tablice elektroniczne na przystankach autobusowych MZK, na budynku Straży Miejskiej 

tablica o prognozowanym stanie jakości powietrza, 

- przeprowadzane Kampanie: Dolny Śląsk - BEZ SMOGU ,WYGRAJMY ZE SMOGIEM,  

- wykorzystywane plakaty i ulotki z informacją o uchwałach antysmogowych, 

Pani Naczelnik podkreśliła, że wszystkie bieżące informacje znajdują się na dedykowanej 

podstronie na stronie miasta Ochrona środowiska- Informacje oraz w banerze 

Dofinansowanie do zmiany sposobu ogrzewania. 

Działania Organizacyjne: 

- w grudniu 2017 roku wykonano inwentaryzację systemów grzewczych na terenie miasta 

Jelenia Góra, 



- Straż Miejska prowadzi kontrole i jest wyposażona w sprzęt do poboru próbek oraz w 

wilgotnościomierze, 

- wprowadzono darmową komunikację miejską dla dzieci i młodzieży i innych osób 

uprawnionych, 

- kontynuowana jest umowa na badanie próbek popiołu, 

- jest propozycja na współpracę z firmą ATMOTERM i realizację pilotażowego projektu p.n.: 

„System ekonomizacji przedsięwzięć ograniczających występowanie sytuacji smogowych 

SEPOSS”. W efekcie współpracy będziemy mieli narzędzie, które wskaże nam najbardziej 

zanieczyszczone pod względem powietrza rejony miasta i zaproponuje najlepsze rozwiązania 

poprawiające jakość powietrza z podaniem ich kosztów. 

Działania Inwestycyjne – dotacje dla mieszkańców: 

- realizacja projektu „Ograniczenie niskiej emisji transportowej w Aglomeracji Jeleniogórskiej” 

- projekt „Ograniczenie niskiej emisji na obszarze województwa dolnośląskiego” – Miasto 

złożyło 4 wnioski, Termin rozpoczęcia ww. zadań: 01.01.2017 r. Termin zakończenia zadania 1: 

26.02.2019 r., zadania 2: 28.02.2019 r., w pierwszym naborze tj. do dnia 03 lipca 2017 r. 

zgłosiło się 400 chętnych, w drugim naborze tj. do dnia 30.04.2018 r. zgłosiło się 517 chętnych. 

- Zarząd KARR S.A. złożył wniosek o dofinansowanie realizacji projektu w ramach Oś 

priorytetowa 3 Gospodarka niskoemisyjna’ 

- punkty do ładowania pojazdów elektrycznych, 

- termomodernizacje obiektów użyteczności publicznej. 

 

Ad.5 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w której głos zabrali: Radny Marcin Roszak, Radny 

Czesław Niemiec, Radny Bernard Knobelski, Przewodniczący Rady Jerzy Bilski. Pytania dot. 

min: szczegółów projektu firmy ATMOTERM, ilości wniosków o wymianę kotłów złożonych 

przez mieszkańców Cieplic i ilości zrealizowanych tych wniosków. Pani Magdalena Krzysik 

podała liczbę zlikwidowanych pieców indywidualnych w programie „Ograniczenie niskiej emisji 

transportowej w Aglomeracji Jeleniogórskiej” na terenie Cieplic –143 szt. Przewodniczący Jerzy 

Bilski podziękował Pani Magdalenie Krzysik za przybycie. 

 

Ad.6 
Zaproszony na Sesję przedstawiciel Stowarzyszenia „Moje Karkonosze” Grzegorz Lasecki,  

przedstawił Cieplicki Szlak Spacerowy, rozdał radnym mapki tego szlaku i omówił trasę, 

podkreślił, że projekt jest realizowany dzięki Urzędowi Miasta Jelenia Góra i PTTK Sudety 

Zachodnie zapowiedział, że w przyszłym roku na szlaku będą pulpity edukacyjne, przewodnik 

online i papierowe mapy w kilku językach. Cieplicki Szlak Spacerowy jest promowany w 

zasięgu dolnośląskim i nie tylko dzięki patronatom medialnym takich jak: „Muzyczne Radio” 

„Łowcy Przygód” i platforma „Avios”. 

 

Ad.7 

Przewodniczący Rady wobec braku chętnych do zabrania głosu w dyskusji, wręczył Panu 

Grzegorzowi Laseckiemu podziękowanie od Rady Dzielnicy Uzdrowiskowej Cieplice dla 

Stowarzyszenia „Moje Karkonosze” w formie Dyplomu. 

 

Ad.8 

Informacje o pracach Zarządu Rady przedstawił Przewodniczący Marcin Polowczyk.  

(w załączeniu) 

 

 

 



Ad.9 

Przewodnicząca Zespołu Spraw Społecznych i Interwencji Jadwiga Perwenis przedstawiła plan 

pracy zespołu (w załączeniu). 

Rada Dzielnicy Uzdrowiskowej Cieplice jednogłośnie przyjęła plan pracy Zespołu Spraw 

Społecznych i Interwencji. 

 

Przewodniczący zespołu Promocji, Infrastruktury i Ochrony Środowiska przedstawi zakres pracy 

zespołu na następnej sesji. 
 

Ad.10 

Z powodu braku obecności Radnego Macieja Ruska wybory Zarządu Zespołu Edukacji, Kultury 

i Sportu odbędą się na następnej sesji. 

 

Ad.11 

a) Przewodniczący Rady Jerzy Bilski poinformował radnych jak odbywa się Cieplicka 

Kolęda i przedstawił projekt uchwały w sprawie organizacji imprezy „IX Nasza 

Cieplicka Kolęda”, wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała 10.V.2019 w sprawie organizacji imprezy „IX Nasza Cieplicka Kolęda” została 

jednogłośnie podjęta. 
 

b) Przewodniczący Rady poinformował radnych o wyróżnianiu od trzech lat działalności i 

zasług instytucji, stowarzyszeń oraz osób fizycznych na rzecz Cieplic i przedstawił 

projekt uchwały przyznania wyróżnienia „Miecz Schaffgotscha”, wobec braku pytań 

przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała 11.V.2019 w sprawie przyznania wyróżnienia „Miecz Schaffgotscha” została 

jednogłośnie podjęta. 

 

c) Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany zapisów w 

Regulaminie Parku Zdrojowego: w pkt.5. wykreślić pkt. 10) dot. zakazu jazdy na 

rowerze. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w której głos zabrali; Radny Waldemar Sopuch, Radny 

Jerzy Budziosz, Przewodniczący Jerzy Bilski zapowiedział, że na następnej sesji będzie temat 

bezpieczeństwa na terenie Cieplic, Czesław Niemiec złożył wniosek o przełożenie głosowania 

na następną sesję, wobec braku więcej pytań przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania: 9 – za, 0 – przeciw, 1 – wstrzymujący się, wniosek został przyjęty. 

 

Uchwała w sprawie zmiany zapisów w Regulaminie Parku Zdrojowego: w pkt.5. wykreślić 

pkt. 10) dot. zakazu jazdy na rowerze będzie procedowana na następnej sesji. 
 

a) Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany zapisów w 

Regulaminie Parku Zdrojowego: w pkt.5. wykreślić pkt. 14) dot. zakazu wprowadzania 

psów. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w której głos zabrali: Radny Czesław Niemiec złożył 

wniosek o przełożenie głosowania na następną sesję, wobec braku więcej pytań przystąpiono do 

głosowania. 

W wyniku głosowania: 5 – za, 4 – przeciw, 1 – wstrzymujący się, wniosek został przyjęty. 

 



Uchwała w sprawie zmiany zapisów w Regulaminie Parku Zdrojowego: w pkt.5. wykreślić 

pkt. 14) dot. zakazu wprowadzania psów będzie procedowana na następnej sesji.  

 

b) Radny Marcin Roszak złożył wniosek o przyjęcie uchwały przez Radę Cieplic o 

zarekomendowanie Prezydentowi Miasta Jelenia Góra przekazania wieży na Sołtysiej 

Górze Stowarzyszeniom: CREATIVO i Cheplewody. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję w której głos zabrali: Radny Marcin Sidziński, 

Przewodniczący Jerzy Bilski, radni nie wyrazili zgody na przyjęcie powyższego wniosku 

tłumacząc, że Radny Marcin Roszak nie zgłosił go w pkt. 2. porządku obrad, wobec tego Radny 

Marcin Roszak poprosił o zorganizowanie szkolenia radnym z zakresu kompetencji Rady i 

Radnych, składania wniosków przez Radnych, prowadzenia spotkań i sesji. 

Po dłuższej dyskusji Przewodniczący Rady postanowił poddać pod głosowanie wniosek 

Radnego Marcina Roszaka; o przyjęcie uchwały przez Radę Cieplic o zarekomendowanie 

Prezydentowi Miasta Jelenia Góra przekazania wieży na Sołtysiej Górze Stowarzyszeniom: 

CREATIVO i Cheplewody.  

W wyniku głosowania: 4 – za, 4 – przeciw, 2 – wstrzymujące się, Rada Dzielnicy 

Uzdrowiskowej Cieplice nie przyjęła wniosku. 

 

Ad.12 

Ustalono następny termin sesji na 6 listopada 2019 r. o godz. 17:00 w siedzibie Rady. 

Więcej spraw nie wniesiono. 

 

 

 

 
 

 

Przewodniczący 

Rady Dzielnicy Uzdrowiskowej Cieplice 

 

Jerzy Bilski 

           
 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Urszula Zielińska 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 

2. Uchwała nr 10.V.2019 Rady Dzielnicy Uzdrowiskowej Cieplice 

3. Uchwała nr 11.V.2019 Rady Dzielnicy Uzdrowiskowej Cieplice 

4. Plan pracy Zespołu do spraw Społecznych i Interwencji 

5. Informacje o pracach Zarządu Rady  między sesjami 

 


